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1、 申请时间/Application time
春季：3月1日-5月30日    Spring Application: March 1st-May 30th
秋季：9月1日-11月30日   Autuman Application: September 1st-November 30th

请在申请截止日期前将电子版材料发送至我院邮箱，纸质版材料寄送至我院办公室。
Please send all the electrical application materials to our email address and semd the original application materials to our office.

二、山东省政府奖学金分类/Classification of Scholarship Programs
（一）新生奖学金旨在吸引优秀外国留学生到我校学习
（二）优秀在校生奖学金旨在奖励勤奋学习、成绩优秀或在学术、文化交流、公益活动等方面取得突出成绩的在校留学生.
(1) Freshman scholarships: attract outstanding foreign students to study in our university.
(2) Merit Awards: reward students studying abroad who are diligent in their studies, have outstanding academic results, or who have achieved outstanding academic, cultural exchange, and public welfare activities. 

三、资助额度/Amount of funding
	资助额度/Amount of funding

	新生奖学金/Freshman scholarships

	1
	全额奖学金
Full Scholarship
	免交正常学制期间的注册费、学费、住宿费、实验费、实习费、基本教材费以及医疗保险，并提供适当的生活费用
exempt from the registration fees, tuition fees, accommodation fees, laboratory fees, internship fees, basic textbook fees, and medical insurance during normal school years, and provides appropriate living expenses

	2
	一等奖学金
First-class Scholarship
	提供正常学制期间的学费、住宿费exempt from the registration fees, tuition fees, accommodation fees

	3
	二等奖学金
Second-class Scholarship
	提供正常学制期间的学费exempt from tuition fees

	4
	三等奖学金
Third-class Scholarship
	提供正常学制期间学费的50%exempt from 50% tuition fees

	优秀在校生奖学金/Merit awards

	5
	5000元人民币   5000RMB



四、新生奖学金申请条件/Freshman Scholarship Application Conditions
1.新生奖学金的申请者为被我校录取的学历留学生和汉语言进修留学生。其学习期限须在一学期及以上。
2.申请人应具有相当于中国高级中学毕业及以上的学历或证书且学习成绩优良。
3.本科新生奖学金申请者，年龄一般不超过25岁；硕士新生奖学金申请者，年龄一般不超过35岁。
4.学业成绩优秀，汉语水平已达到HSK相应级别以上者优先考虑。
5.遵守中国政府的法律、法规和齐鲁工业大学校规、校纪。　
6.未同时获得中国政府其他各类奖学金。
1. Applicants for freshmen's scholarships are international students who have been admitted to the university and foreign students who are Chinese language students. The period of study must be one semester or more.
2. The applicant should have a diploma or certificate equivalent to that of a Chinese high school graduate and have excellent academic performance.
3. Undergraduate freshman scholarship applicants are generally under the age of 25; applicants for master's degree freshman scholarships are generally under 35 years old.
4.Excellent academic performance, and the Chinese level has reached the corresponding level above the HSK priority.
5. Comply with the laws and regulations of the Chinese government and the rules and regulations of Qilu University of Technology .
6. Did not obtain other types of scholarships from the Chinese government at the same time.
五、优秀在校生奖学金申请条件/Merit scholarship application conditions
1.遵守中国政府的法律法规和校规校纪；
2.学历生上一学年度没有申请过休学、保留学籍或延长学制；语言生上一学期没有申请过休学、保留学籍或延长学制；
3.学习态度端正，勤奋刻苦，上一学年度学习成绩良好以上，一门课程累计缺课不超过该课程学期计划学时的十分之一；
4.积极参加学校、院系组织开展的各类文体、公益及社会实践活动；
5.未同时获得中国政府其他各类奖学金。
1. Comply with Chinese government laws and regulations and school regulations;
2. Diploma students did not apply for suspension of studies, retention of student status or extension of the school system in the previous academic year; language students did not apply for suspension of studies, retention of student status or extension of the school system during the last semester;
3. Learning attitude is correct, diligent and diligent, and academic performance in the previous school year was good; a course's cumulative absence from class does not exceed one-tenth of the class schedule of the semester;
4. Actively participate in all kinds of sports, public welfare and social practice activities organized by schools and departments;
5. At the same time did not receive other types of scholarships from the Chinese government.
六、新生奖学金申请材料/Freshman Scholarship Application Materials
1、 齐鲁工业大学国际学生奖学金申请表/ Scholarship Application Form for International Students
2、本人最高学历成绩单复印件（需公证）/Transcripts of the most advanced studies (notarized photocopy)
3、 本人最高学历证书复印件（需公证）/Highest Academic Degree/Diploma (notarized photocopy)
4、HSK成绩单复印件（如有）/HSK transcript (photocopy, if possible)
5、外国人体格检查记录复印件(在华时间超过6个月者需提供）/Foreigner’s Physical Examination Record (photocopy, for international students studying in China for more than 6 months)
6、学习计划(不少于400字）或研修计划（不少于800字）/Study plan (≥400 words) or research plan(≥800 words)
7、两封副教授以上人员的推荐信(仅申请硕士、博士学位者需提供）Two letters of Recommendation from associate professors or professors (Only needed for master or above applicants)
8、我校艺术学院提供的艺术能力认可函（限艺术类专业申请者）/Recognition Letter from School of Art in QLUT (if applicable)
9、在华监护人的相关法律文件（限年龄未满18周岁申请者）/Relevant legal documents for guardians in China (for applicants under the age of 18 only)
10、其它附件（请列出）/Other attachments (If possible, please list)
注：每份申请材料最多不超过20页，请全部使用A4纸。Each set of the complete materials should not exceed 20 pages. Please print or copy with A4 paper.
   无论申请人是否被录取，上述申请材料恕不退还。Whether the candidates are accepted or not, all application documents will not be returned。 
七、优秀在校生奖学金申请材料/Merit scholarship application materials
1、 齐鲁工业大学国际学生奖学金申请表/ Scholarship Application Form for International Students
2、 成绩证明Latest transcripts
3、出勤证明Proof of attendance
4、各类艺术、体育及文化交流活动中，获得的各种奖项Various awards won in various arts, sports and cultural exchange activities.
   无论申请人是否被录取，上述申请材料恕不退还。Whether the candidates are accepted or not, all application documents will not be returned。 

八、联系方式/Contact Information
地址：中国山东省济南市长清区大学路3501号  邮编：250353
电话：Tel: +86 (0)531-89631559
联系人：房老师
电子邮箱：guojichu@hotmail.com  网址：http://international.qlu.edu.cn/

Address: Room 517, Administration Building, Qilu University of Technology 
No. 3501, University Road, Changqing, Jinan City, Shandong Province, P. R. China.
Tel: +86 (0)531-89631016/89631559     Contact Person: Mr. Fang
E-mail: guojichu@hotmail.com    Website:http://international.qlu.edu.cn/


